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  Ansvarig 
 
§ 58 Öppnande 
 
§ 59 Dagordning 
 
§ 60 Föregående 
        Protokoll 
 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 61 Ekonomi 
 

Flera lag behöver protokollsutdrag för lagkonto: 
 
Styrelsen godkänner att F01har ett konto i föreningens namn och 
att ovanstående har teckningsrätt för densamma. Teckningsrätten 
på konto i Swedbank skall stå på Annika Zetterdahl 750530-5149 
och Linda Rhodén 761008-5586 och tecknas var för sig. 
 
Styrelsen godkänner att F05har ett konto i föreningens namn och 
att ovanstående har teckningsrätt för densamma. Teckningsrätten 
på konto i Swedbank skall stå på Beatrice Andersson 750725-
4865. 
 
Styrelsen godkänner att P05 har ett konto i föreningens namn och 
att ovanstående har teckningsrätt för densamma. Teckningsrätten 
på konto i Swedbank skall stå på Sara Wennergren 740426-5287 
och Jessica Törnqvist 701229-5080 och tecknas var för sig. 
 
Styrelsen godkänner att F02/03 har ett konto i föreningens namn 
och att ovanstående har teckningsrätt för densamma. 
Teckningsrätten på konto i Swedbank skall stå på Johan Karlsson 
740913-4892 och Cecilia Bohlin 721205-4840 och tecknas var för 
sig. 

 
 
 
 
 

§ 62 Fotboll 
 
 
 
 
 
 
 
 

Damlaget många på träningarna bara resultaten som saknas. 
Herrlaget många skadade men börjar arta sig. 
Ungdomsfotboll: Sommarfotbollskolan just nu 119st anmälda. 
Fotbollskola startar i höst för barn födda 2007. 
 
Samarbete med annan klubb diskuterades återigen. Vi ligger lågt 
för tillfället.  

 
 
 
 
 
 



 
   
§ 63 Kansli info  Ramp: Arbetet med rampen är nästan färdig lite på staketet kvar 

stor eloge till Arne och till de som lade stenarna. Blev lite dyrare 
än beräknat då dagvatten mm fick dras om 
 
Blomkrukor: Fördes en diskussion om blomkrukor. Vi försöker att 
få tag på ”lite” mindre krukor än de vi blivit erbjudna. Annika kollar 
av. 
 
ALC har vi en kille från som hjälper till måndag-fredag 08:00-15:00 
startade 27/5 skall vara här 6 veckor till en början med. 
 
Vi har även en från frivården som skall göra 90timmar här 
torsdagar och fredagar. 
 
Taket på stora lokalen diskuterades. Det har inte läckt sen sista 
lagningen och vi avvaktar och nu att Thomas får pris från 
plåtslagare mm. 
 
Vi beslutade att en dag i veckan under sommarlovet ge de 
spontanspelande ungdomarna ett mellanmål. 
 
Entreprenaden i Diseröd vi börjar jobba ikapp oss där med hjälp 
av Arne och ALC mm. 
 
Sommarjobbare 2st v25-26 och 2st v30-32 
 
RUF-info skicka info så snart som möjligt. 
 
Lagfotografering via Sanktan/Expressen alla lag utom herr och 
juniorerna. Klubben kommer att få lagfoto på alla lag. 
 
Dragning av slang för bredband till stora lokalen och ev Knarta 
från kansliet kommer att ske i slutet på sommaren av PS Bygg. 
Janne ser till så vi har slang och plastband hemma 
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§ 64 Jubilemsarr. 
 
 

Bara positivt från alla ang jubileumsdagen det som var negativt 
var att det blev lite lång tid mellan fotbollsturneringen och 
invigningen. Katarina Eriksson och Hanna Johansson gjorde ett 
jättejobb före, under och efter jubileumsdagen. 

 
 
 
 



§ 65 Övriga frågor Kalle informerade om möte med en person som ev kan hjälpa oss 
med sponsring. 
 
Vi bör skriva avtal med alla nya sponsorer oavsett om det är 
material eller pengar man sponsrar. 
 
Styrelsen beslutade om att klubben måste göra en brandöversyn. 
 
Annika informerade om lite problem med skolan och förvaring av 
barngymnastikens utrustning. Kalle tar en diskussion med skolans 
nya rektor i samband med att vi vill ha ett möte för ett bättre 
samarbete.. iden med fotboll i skolan. 
 
Robban kollar om det finns möjlighet att hans arbetsgivare kan 
sponsra med lite arbetstimmar för att plana ut ytan där vi tänkt ha 
parkeringsplats. 
 
Janne har semester v 27, 28 och 29 Arne har semester  
 
Höstmötet bestämdes till onsdag 13/11  
Städdag 21/9 
Huvudstyrelsemöte 12/8, 2/9, 7/10, 4/11 och 30/11. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
KALLE 

§ 66 Nästa möte Nästa möte måndag  12/8 klockan 18:30. 
 

 

§ 67 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
 
 
   
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Maria Carlsbogård 
Ordförande   Sekreterare  


